

Latham (sir John G.), ministre de l'Australie au Japon (1940-1941).	Latham, Sir John G., Australian Minister in Japan, 1940-41.
Laureys (Henri), haut commissaire en Afrique du Sud (1940-1944).	Laureys, Henry, High Commissioner in South Africa, 1940-44.
Leith-Ross (sir Frederick), directeur général du ministère britannique de la Guerre économique (1939-1942).	Leith-Ross, Sir Frederick, Director-General, British Ministry of Economic Warfare, 1939-42.
Lothian (marquis de), ambassadeur britannique aux États-Unis (1939-1940).	Lothian, Marquess of, British Ambassador in United States, 1939-40.
Macdonald (Angus L.), ministre de la Défense nationale pour les Services navals (1940-1945).	Macdonald, Angus, Minister of National Defence for Naval Services, 1940-45.
MacDonald (Malcolm), secrétaire d'État britannique aux Dominions (1938-1939); secrétaire d'État aux Colonies (1938-1940); ministre de la Santé (1940-1941); haut commissaire au Canada (1941-1946).	MacDonald, Malcolm, British Secretary of State for Dominion Affairs, 1938-39; Secretary of State for the Colonies, 1938-40; Minister of Health, 1940-41; High Commissioner in Canada, 1941-46.
MacKinnon (James Angus), ministre du Commerce (1940-1947).	MacKinnon, James Angus, Minister of Trade and Commerce, 1940-47.
Mackintosh (W. A.), conseiller spécial au sous-ministre des Finances (1939-1944); président par intérim du Comité économique mixte canadien (1941).	Mackintosh, W. A., Special Assistant to Deputy Minister of Finance, 1939-44; Acting Chairman, Canadian Joint Economic Committee, 1941.
Mahoney (Merchant M.), conseiller commercial, la légation aux États-Unis (1938-1941); conseiller à la légation (1941-1945).	Mahoney, Merchant M., Commercial Counsellor, Legation in United States, 1938-41; Counsellor of the Legation, 1941-45.
Massey (Vincent), haut commissaire en Grande-Bretagne (1935-1946).	Massey, Vincent, High Commissioner in Great Britain, 1935-46.
Matsuoka (Yosuke), ministre japonais des Affaires étrangères et ministre des Affaires outre-mer (1940-1941).	Matsuoka, Yosuke, Japanese Minister of Foreign Affairs and Minister of Overseas Affairs, 1940-41.
McCarthy (Leighton), ministre aux États-Unis (1941-1943).	McCarthy, Leighton, Minister in United States, 1941-43.
McGreer (E. D'Arcy), chargé d'affaires, la légation au Japon (1939-1941); repatrié suite à un échange (1942).	McGreer, E. d'Arcy, Chargé d'Affaires, Legation in Japan, 1939-41; repatriated on exchange, 1942.
McKinnon (H. B.), président de la Commission du tarif du Canada (1940-	McKinnon, H. B., Chairman, Tariff Board of Canada, 1940-59; Chairman, War-